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Het seizoen 2024-2025 
 
Wat gaat de tijd snel, het seizoen 2024-2025 is al weer voorbij en de voorbereidingen voor 
het nieuw seizoen zijn op het moment van schrijven al grotendeels afgerond. 
Het seizoen begon al vroeg met een wedstrijd op ons complex tussen De Graafschap en Al 
Nasr uit de Verenigde Arabische Emiraten(VAE). De plaatselijke pizzabakker was er blij mee. 
Eind augustus is het Quicktoernooi gespeeld met voor het eerst ook deelname van 
damesteams. Na een voor het gevoel lange aanloop met diverse bekerwedstrijden, begon 
eind september de reguliere competitie. 
Het blijft jammer dat de KNVB niet eerder begint met de competitie voor 
amateurverenigingen en een langere winterstop houdt. Het is veel leuker om bij mooi weer 
wedstrijden te spelen dan op de koude dagen begin januari. 
Sportief was het seizoen wat minder. PAX speelde een prima eerste seizoenshelft maar door 
een slechte serie na de jaarwisseling, werd op één punt na de nacompetitie gemist. 
PAX 2, gepromoveerd naar de 1e klasse deed het uitstekend met als beloning deelname aan 
de nacompetitie voor promotie naar de hoofdklasse. Helaas is dat niet gelukt. Vrouwen 1 
wist na spannende wedstrijd op een donderdagavond het kampioenschap veilig te stellen en 
promoveert naar de 3e klasse. 
De overige seniorenteams boekten wisselende resultaten met dit jaar geen kampioenen. Het 
is wel goed om te zien dat vrouwen 2 en PAX 10 dit jaar de nodige punten hebben gehaald. 
De verrichtingen van de jeugd leest u in het verslag van het jeugdbestuur. 
Wij nemen na 4 seizoenen afscheid van de trainers van PAX 1 en PAX 2, Vincent Selhorst en 
Cor Peitsman. Heren bedankt en succes bij jullie nieuwe clubs. 
 Ejo Elburg, keeperstrainer van PAX 1 stopt na dit seizoen als trainer. Ejo heeft zich veel jaren 
in meerdere functies ten volle ingezet voor de vereniging PAX, waarvoor wij hem veel dank 
zijn verschuldigd. 
Het komende seizoen begroeten wij als nieuwe trainer voor PAX 1 Manfred Graven, Maikel 
Anker voor PAX 2 en Marc Aversteeg als keeperstrainer. 
Medio 2024 is in het kader van Sportief Bronckhorst een subsidieaanvraag ingediend, die 
bijna volledig is gehonoreerd. 
Deze éénmalige subsidie wordt / is gebruikt voor vernieuwing van het dak van de tribune, 
led verlichting voor alle velden en vervanging van de omheiningen en ballenvangers op ons 
complex. 
In overleg met de stichting komt er een nieuwe berging, wordt het ballenhok verplaatst en 
wordt de beregeningsinstallatie vernieuwd en aangepast. Verder wordt veld 4 ingericht als 
wedstrijdveld. 
Voor het eerst hebben wij in de vorm van buitenschoolse opvang een medegebruiker van de 
kantine, op deze wijze wordt het clubgebouw beter gebruikt dan alleen in de weekenden en 
op doordeweekse avonden. 
Eind 2024 werden wij als club ineens geconfronteerd met de plannen van de gemeente voor 
het realiseren van een gebouw voor de opvang van ca. 70 minderjarige asielzoekers. Als 
bestuur hebben wij meteen actie ondernomen en zijn met de gemeente en het COA in 
gesprek gegaan, waarbij wij onze zorgen hebben geuit ten aanzien van deze opvang direct 
nabij het sportpark. 
Het definitieve besluit moet nog door de gemeenteraad worden genomen. 
Voor het komende seizoen hebben wij weer de nodige plannen op stapel staan waarbij na 
de verduurzaming en renovatie van het sportpark het sportieve element een belangrijk 
onderdeel wordt, zowel prestatief als recreatief. Kortom ieder op zijn eigen niveau. 
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Het is dan ook verheugend  om te melden dat er inmiddels een grotendeels nieuwe 
technische commissie is aangetreden, ongetwijfeld gaat u hier meer van horen de komende 
tijd. 
Een aantal met name jongere leden zowel heren als dames hebben de handschoen opgepakt 
en hebben een nieuwe PR, marketing en activiteiten commissie gevormd. 
Dit zijn mooie en goede ontwikkelingen binnen onze vereniging gericht op de toekomst. Het 
besturen van een vereniging wordt steeds complexer en de commissies zijn dan niet alleen 
een mooie aanvulling, het is zelfs een noodzaak.  
Hierbij wil ik alle vrijwilligers van onze vereniging van kantine, onderhoudsploeg, bezorgers, 
leiders, scheidsrechters  enzovoort ontzettend  bedanken voor hun inzet het afgelopen 
seizoen. Een vereniging zonder vrijwilligers is ondenkbaar. Bedankt allemaal! 
Het komende seizoen pakken we de voorbereidingen voor het 100 jarig jubileum van onze 
club op. Hiervoor nodigen we enthousiaste leden uit om hier samen met het bestuur, een 
onvergetelijke gebeurtenis van te maken.  
 
Ben Groot Roessink 
Voorzitter 



 
 

4 
 
 

 
 

Inhoudsopgave: 
 
 

 
Voorwoord 
 
 

1. Ledenbestand         5  

 

 

2. Technische Commissie (senioren en jeugd)     5 

 

 

3. Sponsor commissie        7 

 

 

4. Kantinecommissie        8 

 

 

5. Accommodatie commissie       9 

 

 

6. Vrijwilligerszaken        9 

 

 

7. PR en communicatie                   10 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 



 
 

5 
 
 

Overzicht ledenbestand V. en AV. PAX 

 

Ledenoverzicht per 31 mei 2024 en 12 mei 2025 
Op 31 mei 2024 waren er in totaal 701 leden ingeschreven bij onze voetbalvereniging.  
Van deze leden waren er 497 spelende leden en 204 niet-spelende leden. Op de groene 
velden van sportpark het Elderink waren 432 heren/jongens en 65 dames/meisjes actief. 
Voor het huidige seizoen, met peildatum 12 mei 2025, zijn de volgende gegevens 
beschikbaar: 
Spelende leden:  466 
Niet-spelende leden:  208 
Heren/jongens:  391 
Dames/meisjes:    75 
Totaal aantal leden:  674 
Dit betekent een totale afname van 27 leden ten opzichte van 31 mei 2024.  
Het aantal spelende leden is afgenomen met 31 leden, terwijl het aantal niet-spelende leden 
is toegenomen met 4 leden.  
Het aantal heren/jongens is afgenomen met 41 leden, terwijl het aantal dames/meisjes is 
toegenomen met 10 leden. 
Overzicht van de afname en toename van leden: 

Categorie 31 mei 2024 12 mei 2025 Verschil 

Totaal aantal leden 701 674 -27 

Spelende leden 497 466 -31 

Niet-spelende leden 204 208 +4 

Heren/jongens 432 391 -41 

Dames/meisjes 65 75 +10 

 
Gedurende dit seizoen zijn er 66 leden afgemeld in de ledenadministratie, terwijl er 39 
nieuwe aanmeldingen zijn geweest. Dit resulteert in een netto afname van 27 leden.  
De afmeldingen betreffen zowel spelende als niet-spelende leden en zijn deels ook het 
gevolg van een opschoning van de ledenadministratie. 
Het is belangrijk op te merken dat de gegevens een “ietwat” scheef beeld kunnen geven, 
peildatum is nog voor het einde van het lopende seizoen en  aangezien afmeldingen vaak 
pas laat plaatsvinden en men zich niet altijd aan de voorgeschreven datum van uiterlijke 
afmelding houdt zal het totaal aantal leden op 30 juni a.s nog wel iets lager uitvallen. 
 

2. Technische commissie (senioren en jeugd) 
 

Senioren 
De Technische commissie van V. en AV. PAX is sinds de winterstop versterkt met een aantal 
nieuwe leden. Het doel hiervan is de sportieve prestaties, het voetbal plezier en de kaders 
om te kunnen voetballen verder te ontwikkelen binnen de vereniging.  
Dit begint bij de jongste jeugd en eindigt hopelijk bij de senioren.  
De Technische commissie heeft om die reden een beleidsplan opgesteld waarin de blauwe 
draad van V. en AV. PAX voor iedere categorie gewaarborgd moet blijven.  
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Met dit beleidsplan probeert de technische commissie spelers, trainers en ouders de juiste 
handvaten te bieden om optimaal te kunnen voetballen, met als doel dat uiteindelijk de 
selectieteams ook prestaties leveren.  
Terugkijkend op het afgelopen seizoen springt het kampioenschap van Dames 1 er bovenuit 
en mag het behalen van de nacompetitie om promotie naar de hoofdklasse door PAX 2 ook 
niet vergeten worden. De recreatief spelende teams worden zeer goed vertegenwoordigd 
en blijven een belangrijk fundament voor de vereniging.  
Het doel voor volgend seizoen is om de eerste stappen te zetten met het nieuwe beleid dat 
voor PAX 1 uiteindelijk moet bijdragen aan een terugkeer naar de 3e klasse.  
Hoofdtrainer Vincent Selhorst en 2e trainer Cor Peitsman nemen afscheid van V. en AV. PAX 
en worden bedankt voor de zeer prettige samenwerking.  
De nieuwe hoofdtrainer Manfred Graven en 2e trainer Maikel van den Anker starten op 12 
juni met een eerste kennismaking, ondersteund door de huidige trainer van Dames 1 Jody 
Köhler.  
Namens de technische commissie wensen wij iedereen veel succes en voetbalplezier in het 
nieuwe seizoen. 
 

Jeugd 
De TCJ is het seizoen 2024/2025 gestart met dezelfde samenstelling als vorig seizoen. 
Christiaan Kroesen: coördinator mini’s + JO8 
Mark Harmsen: coördinator JO9 + JO10 
Erwin van de Kolk: coördinator JO11 + JO13 + JO15 + contactpersoon BVO + KNVB 
Vincent Selhorst: coordinator JO15 + JO17 + JO19 
Rachel Lentferink: algemeen coördinator + contactpersoon MVVA 
Stefan Antink heeft de TCJ gedurende het seizoen op de achtergrond ondersteund daar waar 
nodig. 
 
In tegenstelling tot vorig seizoen waren de trainers-vacatures snel ingevuld. Dit komt met 
name door het initiatief van een 7-tal spelers uit de oudere jeugd die ook voor dit seizoen 
weer hebben aangegeven dit wel op te willen pakken en te willen ondersteunen bij de 
trainingen daar waar nodig. Terugkijkend op het afgelopen seizoen kunnen we niet anders 
concluderen dan dat dit fantastisch heeft uitgepakt. We willen nogmaals deze jongens 
complimenteren met het getoonde initiatief. Goed voorbeeld doet volgen, want ook voor 
het nieuwe seizoen kunnen we met trots berichten dat zich weer een flink aantal 
(jeugd)spelers hebben aangemeld om teams te willen gaan trainen, al dan niet in 
pouleverband.  
Mochten nog meer spelers dit initiatief willen oppakken, dan kunnen ze contact opnemen 
met de TCJ. Bij een aantal teams is nl. ondersteuning bij de trainingen nog van harte 
welkom. Dus aarzel niet en geef je op!    
 
Bij de start van het seizoen is op 26 augustus een informatieavond geweest voor alle trainers 
en leiders. In december is de eerste helft van het seizoen geëvalueerd met alle trainers en 
leiders en alvast vooruit gekeken naar de 2e helft van het seizoen.  
 
Omdat we bij PAX continue streven naar verbetering van de kwaliteit, het verhogen van de 
prestaties en meer onderlinge betrokkenheid willen creëren heeft de TCJ dit seizoen weer 
de techniektrainingen ingevoerd. De eerste training heeft plaatsgevonden op 24 oktober 
waarbij een groot aantal enthousiaste spelers en trainers aanwezig was. De andere 
techniektrainingen waren op 3 december, 23 januari, 18 maart en 8 mei. 



 
 

7 
 
 

Op 1 november heeft PAX weer samen met Voetbalscholing.com De Graafschap Techniek 
Dag georganiseerd. Hiervoor konden alle 7 t/m 13-jarige spelers zich aanmelden en het werd 
een sportieve dag waarbij balvaardigheid, beleving en plezier centraal stonden.  
 
De aanmeldingen bij de jongste jeugd laten een stijgende lijn zien. Na de winterstop zijn zelfs 
twee extra JO7-1 teams aangemeld.  
Door het stoppen van een aantal spelers bij de JO12-1 moest helaas dit team gedurende het 
seizoen opgeheven worden. De overgebleven spelers zijn verdeeld over de andere teams. 
 
Ook dit seizoen zijn er weer een groot aantal successen geboekt door onze jeugd. Luna 
Wolbrink traint naast haar lidmaatschap bij PAX nog steeds mee bij de MVVA/De Graafschap 
en zal volgend seizoen speelster zijn bij de MO14. 
De afgelopen maanden hebben Lot Mars, Ise Wolbrink en Femke Bloemendaal bij de 
MVVA/De Graafschap meegetraind bij de MO12.  Voor volgend seizoen zijn ze opnieuw 
uitgenodigd voor de trainingsavonden voor de nieuwe MO13.  
Daarnaast natuurlijk nog de vermelding van het feit dat de MO11-1 kampioen is geworden in 
de competitie. Goed gedaan meiden! 
 
Ten aanzien van het tot stand komen van de teamindelingen voor het nieuwe seizoen moet 
helaas vermeld worden dat dit opnieuw nogal wat voeten in aarde heeft gehad. Door het 
steeds beperkter wordende aantal spelers, vooral bij de oudste jeugd, was het heel lastig, zo 
niet onmogelijk, om een indeling te maken binnen de teams zoals de TCJ deze graag voor 
ogen had.  
De TCJ is zich daar zeker van bewust, maar dit is helaas nog steeds de realiteit waar we op 
dit moment mee te maken hebben. 

 

3.  Sponsorcommissie 
 
De sponsorcommissie bestaat uit de heren Henry Ankersmid, Niels Wenting (halverwege het 
seizoen gestopt), Remco Goossens, Werner Burghout, Paul Stortelder en Bertus Menkveld. 
Zij zijn verantwoordelijk voor het aantrekken en behouden van sponsoren, en werken nauw 
samen met de vereniging. 
**Belang van Sport en Sponsoring:**   
Sport en sponsoring worden gezien als onlosmakelijk verbonden, waarbij sponsoring 
bijdraagt aan de ontspanning, het presteren, plezier, gezondheid en samenwerking binnen 
de club. 
**Doelgroep voor Sponsoring:**   
- Bedrijven uit zowel de gemeente Bronckhorst als daarbuiten, vooral lokale ondernemers 
die naamsbekendheid willen vergroten of maatschappelijk betrokken willen zijn.   
- Particulieren, bijvoorbeeld familieleden van voetballers, die de club willen steunen. 
**Waarde voor Sponsoren:**   
De club biedt sponsoren de mogelijkheid om gebruik te maken van haar bekendheid in 
Hengelo en omgeving, en benadrukt dat zonder sponsoren de activiteiten niet mogelijk 
zouden zijn. 
**Afgelopen Seizoen en Uitdagingen:**   
 
- De sponsoravond met als gastspreker Hans Nijland, oud directeur FC Groningen,  was een 
succes te noemen. 
- Het contract met onze hoofdsponsor Van Bentum Schoonmaak BV en de kledingsponsors  
Onstenk Meubelen en Harmsen Vakschilders wordt met 1 jaar verlengd. 
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- Een uitdaging was het uitbreiden van de boarding van het Pannavelduit met nieuwe 
sponsoren, wat helaas nog niet volledig gelukt is.   
- Het aantal sponsoren is (helaas) iets afgenomen door diverse redenen zoals economische 
omstandigheden, bedrijfsbeëindigingen, of andere redenen. 
**Vooruitblik en Actiepunten:**   
- Voor komend seizoen zijn er al een paar nieuwe sponsoren die zich aan de club verbinden, 
maar er is nog ruimte om het sponsorbestand uit te breiden.   
- De sponsorcommissie roept PAX-leden op om tips en ideeën aan te dragen voor het 
binnenhalen van nieuwe sponsoren.   
De club bedankt alle sponsoren voor hun betrokkenheid en steun. Er wordt benadrukt dat 
samenwerking essentieel is om een club te creëren waar iedereen zich thuis voelt en waar 
het prettig vertoeven is. 
*** Zoals aangegeven, is er dringend behoefte aan versterking van de commissie. We staan 
voor de uitdaging om creatief te zijn in het vinden van nieuwe sponsoren en het ontwikkelen 
van innovatieve sponsormogelijkheden.  
Wie voelt zich geroepen om zich hierin te verdiepen en met enthousiasme deze taak op zich 
te nemen? Jouw inzet kan het verschil maken! Laat het gerust weten, zodat we samen 
kunnen overleggen en de juiste stappen kunnen zetten. Beste allen 
 

4. Kantinecommissie 
 
Als kantine commissie kijken we terug op wederom een mooi seizoen. Eind augustus wordt 
het ‘kantine-seizoen’ afgetrapt met het jaarlijkse Quicktoernooi, waarna in september de 
jeugd en senioren weer beginnen met hun competities en de weg naar de kantine vinden. 
Het Quicktoernooi vergt altijd de nodige inspanning qua organisatie, bestellingen en 
vrijwilligers bezetting. Fijn om te zien dat in de aanloop en tijdens zo’n weekend de 
puzzelstukjes in elkaar vallen en er een mooi evenement wordt neergezet. Eveneens aan het 
begin van dit seizoen de voetbalkraker PAX 1 – Keijenborgse Boys 1. Vele leden en bezoekers 
wisten die zondag de weg te vinden naar PAX en zo ook naar de bar! Beide evenementen 
waren, mede door het goede weer, een mooie start voor de kantinekas.  
 
Niet alleen op het sportpark, maar eveneens in de kantine is het afgelopen seizoen 
geïnvesteerd. Zo is er een nieuw, uitgebreider, koffieapparaat in gebruik genomen. Werden 
de kassa-schermen, noodgedwongen, vernieuwd en zijn er mobiele kassa’s/pinautomaten 
gekomen, waarmee er tijdens evenementen buiten eenvoudig per pin betaald kan worden.  
 
Ondanks de stevige prijsverhogingen in de horecabranche is het ons gelukt de tarieven in de 
PAX kantine afgelopen seizoen maar minimaal te verhogen. Voor aankomend seizoen zullen 
we helaas genoodzaakt zijn de prijzen te verhogen. Echter blijft ons uitgangspunt om de 
dranken en versnaperingen tegen betaalbare en gangbare tarieven neer te zetten.  
 
Het aantal vrijwilligers is en blijft een pijnpunt binnen de kantine commissie. Het clubje 
vrijwilligers is beperkt, waardoor de druk hierop toeneemt. Het is dan ook van groot belang 
dat het aantal vrijwilligers wordt uitgebreid. Uiteraard gaat de waardering uit naar alle 
kantine vrijwilligers die er dit jaar weer voor hebben gezorgd dat de bar was bezet, de 
warme hap werd verzorgd, de pauzedrankjes klaar stonden en de kantine er representatief 
uitzag. Dank daarvoor! 
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5. Accommodatiecommissie 

In het afgelopen seizoen zijn er flinke stappen gezet op het gebied van de 
buitenaccommodatie. Grote plannen zijn daadwerkelijk tot uitvoering gekomen, waarmee 
we als vereniging opnieuw investeren in een toekomstbestendige sportomgeving. 

• Hekwerken veld 2, 3 en 5 
De verouderde hekwerken rond deze velden zijn volledig gesloopt. In juni worden 
nieuwe hekwerken geplaatst. Hiermee krijgt het sportpark een frisse en uniforme 
uitstraling waarmee we naar verwachting de komende 40 jaar weer vooruit kunnen. 

• Nieuwe LED-verlichting veld 3, 4 en 5 
Alle drie de velden zijn inmiddels voorzien van duurzame LED-verlichting. Dit draagt 
bij aan een lagere energierekening en past binnen onze ambitie om als vereniging 
energiezuinig te opereren. 

• Veld 4 ingericht als volwaardig wedstrijdveld 
Veld 4 is volledig klaargemaakt voor officiële wedstrijden. Er zijn vaste doelen 
geplaatst, een nieuwe ballenvanger en moderne dug-outs. Daarmee is dit veld klaar 
voor volwaardig gebruik door zowel jeugd als senioren. 

• Opknapbeurt veld 1 (najaar 2025) 
In het najaar staat een opknapbeurt van veld 1 op de planning. De huidige 
hekwerken worden vervangen, en ook de reclameborden krijgen een update. Dit 
biedt ondernemers een mooie kans om zich opnieuw zichtbaar te maken als 
duurzame en sportieve steun aan PAX. 

• Nieuwe berging in aanbouw 
Naast het hoofdveld wordt gebouwd aan een nieuwe berging voor materialen en de 
onderhoudsdienst. Dit creëert ruimte in de bestaande bergingen en zorgt voor meer 
structuur in de opslag. 

• Ballenhok en opbergruimtes vernieuwd 
Er is een nieuw ballenhok in ontwikkeling met moderne opbergvoorzieningen voor 
ballen en trainingsmaterialen. Alles wordt ingericht met het oog op overzicht en 
efficiëntie. 

Met deze verbeteringen zetten we als vereniging in op kwaliteit, uitstraling en 
duurzaamheid. Alles gericht op een frisse en solide toekomst voor PAX. 

De realisatie van deze plannen is mede mogelijk geworden dankzij het verkrijgen van 
gemeentelijke subsidies. Hiermee konden ideeën ook daadwerkelijk worden omgezet in 
concrete acties. Een groot compliment is dan ook op zijn plaats voor iedereen die hieraan 
heeft bijgedragen – in welke vorm dan ook. 

De waardering is dan ook groot maar de onderhoudsploeg en de vele vrijwilligers die zich 
week in week uit inzetten voor de staat van de accommodatie. Dankzij hun inzet kunnen we 
blijven sporten op een terrein waar we met recht trots op mogen zijn 

6. Vrijwilligerszaken 
 

Vrijwilligers: De Ruggengraat van “Onze Voetbalvereniging” 

Het succes van onze voetbalvereniging is te danken aan de inzet van talloze vrijwilligers. 
Toch kunnen we nooit genoeg helpende handen hebben. Dit jaar willen we extra aandacht 
vragen voor het belang van vrijwilligerswerk binnen onze club. Het is niet alleen noodzakelijk 
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om de vereniging draaiende te houden, maar het is ook een prachtige manier om betrokken 
te zijn, nieuwe mensen te leren kennen en een belangrijke bijdrage te leveren aan de 
gemeenschap. 

Extra hulp in de kantine 

De kantine is het kloppende hart van onze vereniging. Het is de plek waar spelers, 
supporters en vrijwilligers samenkomen om te genieten van een kop koffie, een drankje of 
een snack. Maar zonder voldoende vrijwilligers kan de kantine niet goed functioneren. 
Daarom doen we een dringende oproep: wie heeft er tijd en zin om een paar uur per week 
achter de bar of in de keuken te staan? Jouw inzet maakt écht het verschil! 

De onderhoudsploeg: een gouden team 

Onze onderhoudsploeg verdient dit jaar een speciale vermelding. Deze harde werkers zijn 
iedere maandag en donderdag aanwezig om ervoor te zorgen dat onze velden, kleedkamers 
en andere faciliteiten in topconditie blijven. Het is niet alleen een groep met een groot 
arbeidsethos, maar ook een gezellige club mensen die op donderdagmiddag afsluit met een 
borrel. Dit jaar hebben zij bergen werk verzet, en dat verdient een groot compliment. 

Vrijwilligerswerk: meer dan alleen bijdragen 

Vrijwilliger zijn bij onze vereniging betekent meer dan alleen taken uitvoeren. Het is een 
kans om een sociaal netwerk op te bouwen, nieuwe vriendschappen te sluiten en onderdeel 
te zijn van een hechte gemeenschap. Je krijgt er ook voldoening en waardering voor terug. 
Vrijwilligerswerk is een manier om niet alleen jezelf, maar ook de club te versterken. 

Een gezamenlijke verantwoordelijkheid 

We geloven dat ieder lid van de vereniging zich verplicht zou moeten voelen om een 
steentje bij te dragen. Het karakter van een vereniging is immers dat we het samen doen. Of 
het nu gaat om een paar uur in de kantine, een ochtend met de onderhoudsploeg of het 
organiseren van evenementen, elke bijdrage telt. Samen zorgen we ervoor dat onze 
vereniging blijft bloeien. 
Dus waar wacht je nog op? Meld je aan als vrijwilliger en ervaar zelf hoe waardevol en leuk 
het is om actief bij te dragen aan onze prachtige club. Samen sterk, samen succesvol! 
 

7. PR & Communicatie:  
 
De Sleutel tot Succes 
Public Relations (PR) en communicatie vormen het hart van onze voetbalvereniging. Het zijn 
niet alleen middelen om onze leden te informeren, maar ook krachtige tools om onze 
zichtbaarheid te vergroten, nieuwe leden en sponsoren aan te trekken en ons imago te 
versterken. In dit artikel werpen we een blik op onze activiteiten van het afgelopen jaar en 
delen we onze toekomstplannen. 

Verbinding door communicatie 

Het afgelopen seizoen hebben we ons communicatiebeleid verder versterkt door 
maandelijkse nieuwsbrieven en een actieve aanwezigheid op socialmediakanalen zoals 
Instagram en Facebook. Deze platforms hebben ons niet alleen geholpen om leden en 
belangstellenden op de hoogte te houden van de laatste ontwikkelingen, maar hebben ook 
interactie en betrokkenheid bevorderd. Door aantrekkelijke berichten en leuke filmpjes te 
delen, geven we onze club een gezicht dat persoonlijk en toegankelijk is. 
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De terugkeer van de Gouden Schoen 

Een ander opvallend initiatief was de herintroductie van de Gouden Schoen. Deze traditie, 
waarin de beste speler wordt uitgeroepen, heeft niet alleen een competitief element aan 
ons seizoen toegevoegd, maar heeft ook de betrokkenheid binnen onze club vergroot. Het 
creëert enthousiasme en biedt ons een extra kans om onze leden in de schijnwerpers te 
zetten. 

De glossy PAX & Zo 

Naast onze online activiteiten verschijnt er drie keer per jaar een glossy onder de naam PAX 
& Zo. Dit magazine is een visueel en inhoudelijk hoogstandje waarin we belangrijke 
gebeurtenissen, interviews, en indrukwekkende (achtergrond) verhalen binnen de club 
belichten. De PAX & Zo fungeert niet alleen als een communicatiemiddel, maar versterkt ook 
de identiteit van de vereniging door een blijvende indruk achter te laten bij leden en 
partners. 

Kijken naar de toekomst 

Vanaf het seizoen 2025/2026 zetten we een spannende nieuwe stap: de oprichting van een 
PR- en communicatiecommissie bestaande uit onze jongere leden. Dit initiatief is 
geïnspireerd door de wens om jongeren beter te bereiken en hen een actieve stem binnen 
de vereniging te geven. Deze commissie zal frisse ideeën en perspectieven inbrengen, 
waardoor we onze communicatie nog beter kunnen afstemmen op de jongere doelgroep. 

Het commerciële belang 

Effectieve PR en communicatie hebben daarnaast een directe impact op onze commerciële 
slagkracht. Een goed onderhouden imago en een sterke online aanwezigheid maken ons 
aantrekkelijker voor sponsoren en partners. Het vergroten van onze zichtbaarheid leidt tot 
meer mogelijkheden voor partnerships, financiële ondersteuning en het aantrekken van 
nieuwe leden. Bovendien zorgen betrokken leden en een actieve community voor een 
sterker merk en loyaliteit. 

Conclusie 

Met onze maandelijkse nieuwsbrieven, sociale media-inspanningen, video’s, tradities zoals 
de Gouden Schoen en de glossy PAX hebben we een stevige basis gelegd voor een sterke 
communicatie-aanpak. De toevoeging van de nieuwe PR- en communicatiecommissie 
belooft deze lijn voort te zetten en ons bereik verder te vergroten. PR en communicatie zijn 
onmisbaar voor de groei en toekomst van onze vereniging, en we kijken uit naar de 
mogelijkheden en successen die de komende jaren zullen brengen. 


